
alanlar belirlendi
Manisa'da yaklaşık 

8 haftadır kurulama-
yan Perşembe Paza-
rı’nın yeri belirlendi. 
Ardında da kuralar çe-
kildi.  Manisa Pazarcı-
lar Odası Başkanı Ha-

lim Şener, kura çeki-
minin esnaf için ha-
yırlı olmasını dileye-
rek bu süreçte sabırlı 
davrandıkları için pa-
zarcılara teşekkür etti. 
Sayfa 6’da

SPORAMA

Sayfa 10’da

BİTSİN...

Zühtü
BABACAN

MUSTAFA
PALA

Sayfa 5’te

ATATÜRK
KAZANACAK

Manisa Birlik Başkanı

pala.mustafa@gmail.com

SAYFA
11’deManisa Büyükşehir Belediyespor’da Transfer Sezonu Açıldı 

SAYFA
12’deBaşkan Aktan Balkan Şampiyonlarını Ağırladı 

Cumhurbaşkanlığı 
ve 27. Dönem Millet-
vekili Genel Seçim-
leri'nde partisinin bu 
dönemki listesin-
de yer bulamayan 
AK Parti Manisa Mil-
letvekili Selçuk Öz-
dağ, Manisa merkez 
ve ilçelerinde görev 
yapan yerel ve ulu-
sal basın mensupla-
rıyla iftar yemeğinde 
bir araya geldi. Ma-
nisa Öğretmenevi'n-
de gerçekleştirilen 
iftar yemeği sonrası 
bir konuşma yapan 

AK Parti Manisa Mil-
letvekili Selçuk Öz-
dağ, bu dönem aday 
gösterilmemesiy-
le ilgili, "Genel mer-
kezimiz böyle uy-
gun gördü. Bu doğru 
bir karar mıdır; de-
ğildir. Çünkü çalış-
kanlıksa çalışkan-
lık, liyakat ise liya-
kat ehliyetim var. 
Buna rağmen say-
gı duyuyorum. Ge-
nel merkezin ve Sa-
yın Recep Tayyip Er-
doğan'ın kararı böy-
ledir" dedi. Sayfa 7’de

SAYFA
2’de

Miniklerden
Çevre Bilinci 

SAYFA
4’te

Resim-afiş yarışmasında
ödüller sahiplerini buldu 

SAYFA
9’da

ORKÖY projeleri köyden
göçü engelledi 

İYİ Parti Manisa Milletve-
kili Adayı Hasan Eryılmaz, 
Selendi ilçesinde seçim çalış-
malarını sürdürdü. Eryılmaz, 
İYİ Parti Selendi İlçe Başka-
nı Tevfik Gülmez ve yönetim 
kurulu üyeleriyle birlikte pa-
zarcı esnafını ziyaret etti. Pa-
zarcı esnafı Eryılmaz ve bera-
berindekilere, fiyatlarda de-
ğişiklik olmadığını ancak va-
tandaşın alım gücünün düşük 
olması sebebi ile istedikleri 
satışı yapamadıklarını söyle-
di. 

“EKONOMİ 2001 YILINDAN 
DAHA KÖTÜ”

Darboğazdaki Türkiye eko-
nomisini İYİ Parti iktidarının 
hayata geçireceği projeler-
le kurtaracaklarının müjde-
sini veren Eryılmaz, ekono-
minin 2001’deki krizden daha 
kötü bir durumda olduğunu 
savundu. Büyümenin gerek-
li şartının ‘düşük faiz’ olduğu-
nu kaydeden Eryılmaz, “Ne-
fes almak bile neredeyse pa-
ralı hale geldi” diye konuştu. 
Sayfa 7’de

Yetkili servise kızıp mağaza
önünde yazıcısını parçaladı

Manisa’da bir kır-
tasiye işletmecisi, ge-
çen yıl bir teknolo-
ji mağazasından aldı-
ğı yazıcının garantisi 
devam etmesine rağ-

men ödediği fiyattan 
daha yüksek tamir 
masrafı çıkarılması-
na sinirlenerek ciha-
zı mağazanın önünde 
parçaladı. Sayfa 3’te

Asfalt ve yol bakım çalışmaları
tüm hızıyla devam ediyor

Manisa Büyükşehir Belediye-
si’nin şehir merkezinde gerçek-
leştirdiği asfalt ve yol bakım ça-
lışmaları tüm hızıyla devam e-
diyor. Bu kapsamda, Mehmetçik 
Caddesi’ndeki yenileme ve asfalt 
çalışmaları yapılıyor. Sayfa 8’de

Gürle Mahallesi
turizme kazandırılacak

Yunusemre Beledi-
yesi Haziran Ayı Meclis 
Toplantısı, Meclis Baş-
kanvekili Veli Doğdu 
başkanlığında gerçek-
leştirildi. Meclis, Gür-

le Mahallesi’nin tarihi 
ve doğal güzellikleri-
nin yeniden canlandı-
rılması için yapılan ça-
lışmalara destek verdi. 
Sayfa 7’de
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Özdağ, listede gösterilmemesini eleştirdi

“NEFES ALMAK BİLE NEREDEYSE“NEFES ALMAK BİLE NEREDEYSE
PARALI HALE GELDİ”PARALI HALE GELDİ”

İYİ Parti Manisa Milletvekili Adayı Hasan Eryılmaz, Selendi ilçesinde gezdiği halk pazarında pazarcı esnafının sıkın-
tı ve taleplerini dinledi. Eryılmaz, vatandaşın alım gücünün düşük olması sebebiyle istedikleri satışı yapamadıkların-
dan yakınan pazarcı esnafına, darboğazdaki Türkiye ekonomisinin İYİ Parti iktidarıyla düzeleceğinin sözünü verdi.

Kuralar çekildi

Tarlaya yıldırım düştü
Manisa’nın Gör-

des ilçesinde yıl-
dırım düşen tar-
lada yangın çık-
tı. Yangında yak-

laşık 2 dönüm-
lük buğday tarla-
sı ve 1 dönüm or-
manlık alan yan-
dı. Sayfa 3’te

Salihli OSB’ye 11 milyon liralık yatırım

Salihli Organize Sanayi Bölge-
si’nin artan elektrik ihtiyacının 
karşılanması amacıyla OSB’ye İn-
dirici Trafo Merkezi kuracak o-
lan Türkiye Elektrik İletim A.Ş.’ye 
bedelsiz yer tahsisi yapılarak üst 
kullanım hakkı verildi. Sayfa 5’te

566 kök Hint keneviri
ele geçirildiele geçirildi

Manisa'nın 
Salihli ilçe-
sinde uyuştu-
rucu operas-
yonu düzen-
lendi. Operas-
yonda 566 kök 
Hint keneviri 
ele geçirildi. 
Sayfa 3’te

11 Haziran Pazartesi trafiğe açılacak
Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol Uygulama Projesi çok yakında hizmette

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Tur-
gutlu’da çalışmalarını başlattığı Kat-
lı Kavşak ve Yol Uygulama Projesi’nde 
önemli mesafe kaydetti. Turgutlu hal-
kına müjdeyi veren Başkan Şirin, “Bir 
aksilik çıkmaz ise 11 Haziran Pazarte-
si günü kavşağımızı alt kısmını trafi-
ğe açıyoruz. Şuanda asfaltlama çalış-
malarında sona gelindi. Artık son rö-
tuşlar yapılıyor. Birkaç güne bu çalış-
malar da tamamlanır. Firma yetkilisi 
arkadaşlar çalışmalarını planlananda 
da önde sürdürüyor. Bizim için önem-
li olan, yoğunlaşan trafiğin bir an önce 
rahatlaması. Turgutlu’muza hayırlı ol-
sun” dedi. Sayfa 5’te

Çelik, meclis üyeleri ve belediye
personeli ile iftarda buluştu

Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik, meclis üye-
leri ve belediye personeli ile if-
tarda buluştu. Başkan Çelik, 4 
yıldan bu yana başarıdan ba-
şarıya koşan belediye perso-
neline çalışmalarından dolayı 
teşekkür etti. Sayfa 6’da



Miniklerden
çevre bilinci
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 5 Haziran 
Dünya Çevre Günü dolayısıyla Çocuk Kül-
tür ve Sanat Merkezleri’nde öğrenim gören 
miniklere yönelik etkinlikler düzenledi.

5 Haziran Dünya Çevre Günü se-
bebiyle Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Çocuk Kültür ve Sanat Mer-
kezleri’nde öğrenim gören minikler, 
birbirinden güzel etkinliklere imza 
attı. Minik öğrenciler ilk olarak geri 
dönüşüm malzemelerinden ortaya 
çıkardıkları eserleri ‘Geri Dönüşüm 
Mucitleri Tasarım Sergisi’ adı altın-
da sergiledi. Serginin açılışını Mani-
sa Büyükşehir Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün 
Aksoy ve Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanı Ertuğrul Yıldırım ile 
şube müdürleri ve ÇKSM eğitmen-
leri yaptı. Birçok proje ve fikirlerden 
oluşan maketler arasından jürilerin 
seçmiş oldukları ilk 3 proje Manisa 

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
ödüllendirildi. Jüri tarafından proje-
nin üçüncüsüne Scooter ve ücretsiz 
yaz kursu; ikincisine paten ve üc-
retsiz yaz kursu ödülü verildi. Sergi 
birincisine ise kurs ödülü ile birlikte 
bisiklet hediye edildi.

PANEL DÜZENLENDI
Sergi açılışının ardından Kültür 

Merkezi Lale Salonu’nda ‘Çocuk Gö-
züyle Çevre ve İnsan’ konulu panel 
düzenlendi. Panelde çocukların bü-
yüklerden çevrenin korunması ve 
temizliği ile ilgili beklentileri ve ço-
cuk gözüyle nasıl bir dünya hayal e-
dildiği vurgulandı. Panel sonunda 
konuşmacı miniklere Manisa Bü-

yükşehir Belediyesi Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi Başkanı Ertuğ-
rul Yıldırım ve Kültür ve Sosyal İşler 
Dairesi Başkanı Ergün Aksoy tara-
fından ‘Manisa Tarzanı Ahmet Be-
devi’ minyatür heykeli hediye edil-
di. Panel sonunda katılan vatandaş-
lara ‘Çevre Koruma Haftası’ kitapla-
rı dağıtıldı.

GERI DÖNÜŞÜM
MALZEMELERINDEN DEFILE

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Çocuk Kültür ve Sanat Merkezi öğ-
rencileri, Çevre Günü etkinliklerini 
güzel bir finalle noktaladı. ‘Tak Ta-
kıştır Geri Dönüştür’ adıyla Tarzan 
Meydanı’nda etkinlik düzenleyen 

minikler, geri dönüşüm malzemele-
rinden oluşturulan elbiseleriyle jü-
riden tam puan aldı. Defileden son-
ra minikler, koro halinde çocuk ve 
çevre konulu şarkıları seslendirdi. 
-Büyükşehir Basın Servisi-
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“Eğitim ailede başlar”
Sınıf Öğretmeni Kamile Kolak’tan
muhteşem proje
Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde bulunan Dr. Ömer Faruk Me-
riç İlkokulu 2/A Sınıfı Öğretmeni Kamile Kolak, “Eğitim aile-
de başlar” diyerek öğrenci velilerine yönelik bir proje başlattı. 
Kamile Kolak, “Empati kurarak birbirini anlayan bireyler da-
ha mutlu, güvenli, çalışkan, huzurlu olur” şeklinde konuştu.

“Öğretmen, öğrenci ve veliler 
arasındaki iletişimin arttırılmasında 
psikodrama tekniklerinin uygul-
anması” başlıklı proje için İl Sağlık 
Müdürlüğü ile işbirliği yapıldı. 
Eğitimler Umut Psikodrama En-
stitüsü’ndeki 2. aşama eğitimini 
2008 yılında tamamlamış olan, 
Manisa Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesi doktorlarından Uzman 
Doktor Aslıhan Eslek, 2. aşama 
eğitimini 2015 yılında tamam-
lamış olan Uzman Doktor Ayşe 
Gürkan ile 1. aşama eğitimini 2013 

yılında tamamlamış olan İl Sağlık 
Müdürlüğü’ nde görevli Psikolog 
Özlem Demirci tarafından veril-
di. Eğitime annelerden oluşan 15 
öğrenci velisi katıldı. Veliler ve 
öğrenciler arasındaki iletişim so-
runlarının çözülmesi ve empatinin 
arttırılması amaçlandı.

“VELILERDEKI DEĞIŞIM
ÖĞRENCILERE OLUMLU YANSIDI”
 Eğitimin ailede başladığını vurgu-

layan Kamile Kolak, “Empati kurarak 
birbirini anlayan bireylerin daha 

mutlu, güvenli, çalışkan, huzurlu 
olur. Böyle ortamlar başarıyı da 
artıracaktır.” dedi. Sınıf öğretmeni 
Kamile Kolak velilerdeki değişimin 
öğrencilere sınıf içinde olumlu 
yansıdığını belirtti.

Okul Müdürü Şükrü Cansever, bu 
tür eğitimlerin her zaman önemli 
olduğunu vurgulayarak, eğitimin 
hayat boyu devam ettiğini kaydet-
ti. Cansever, emeği geçen herkese 
teşekkür etti.   

MART AYINDA BAŞLAYAN
EĞITIMLERE KATILAN
VELILERE BELGELERI

TAKDIM EDILDI
Projenin uygulanmasından son-

ra velilerden alınan olumlu dönüşler 
projenin amacına ulaşıyor old-
uğunu gösterdi. Veliler her psikod-
rama seansından sonra eğitim-
de ele alınan konu ile ilgili kendi 
hayatlarında karşılaştıkları bir so-
run üzerinde daha etkili davrana-
bildiklerini, empati kurarak daha 
kolay çözüm üretebildiklerini belirt-
ti. -Songül KILIÇASLAN-

Maddi kaynaklarınızla ilgili yeni plan-
lar içinde olabilirsiniz. Uğraştığınız iş-
lerde en iyisini yapmak için gayret e-
deceksiniz. Ancak kararlarınızı verir-
ken iki kere düşünmek sizi olası prob-
lemlerden koruyabilir Bazı elde olma-
yan durumlar ya da gizli kalan şey-
ler gündeme gelebilir. Önemli bir karar 
verirken aceleci davranmamalısınız.

Aile hayatınızla ilgili konular günde-
minizi meşgul edebilir. Geçmişe ait ko-
nularla uğraşabilirsiniz. Ancak belirsiz-
liklere ve fazladan gelen sorumlulukla-
ra dikkat etmelisiniz. Uğraştığınız işler-
le ilgili elinizde olmayan sebeplerden do-
layı sürprizler yaşayabilirsiniz. Kafanızı 
toparlamaya bakmalı ve ortaklaşa ko-
nularda daha sakin düşünmelisiniz.

İkili ilişkilerinizde uyum arayışı içinde 
olmak zor değil. Dışsal etkilere fazla-
sıyla açıksınız ve bu alanda daha dik-
katli olmalısınız. Bunun için eleşti-
risel tavrınızı törpülemenizde fayda 
var. Eşinizle ilgili sağlık konuları gün-
deminize gelmesi olası. Girişimleriniz-
de aklınızı ve yeteneklerinizi ortaya 
koymaya bakın.

Çalışma ortamınızda sorumlu olduğu-
nuz konularda farklı fikirlerinizi üst-
lerinizle paylaşmak isteyebilirsiniz. 
Koyduğunuz hedefler için planlama-
nızı en iyi şekilde hazırlamanız olası. 
Farklı arayışlar içinde olabilir, bu ara-
da evinizle ve ailenizle de ilgilenebilir-
siniz. Kendi iç dünyanıza da zaman a-
yırabilirsiniz.

Bugün maddi konulara daha akılcı yak-
laşmalı, gereksiz harcamalardan kaçın-
malısınız. Aşırı hayaller yüzünden yan-
lış değerlendirmeler yapabilirsiniz. E-
linizdeki kaynakları daha iyi değerlen-
dirmeye gayret etmelisiniz. Aradığınız 
destek tam istediğiniz gibi olmayabilir. 
Eğer alışveriş yapacaksanız, bütçenizi 
daha iyi planlamalısınız.

Bugün maddi konularınız ile ilgilenebi-
lir, harcamalarınızı gözden geçirebilir-
siniz. İhtiyacınıza yönelik harcamalar i-
çin uygun koşullar var. Bugün aynı za-
manda arkadaşlar ve gruplar içinde ya-
ratıcı çalışmalara yönelebilirsiniz. Yakın 
çevrenizdeki değişiklikler gündeminizi 
etkileyebilir. Duygularınızı paylaşmak 
için uygun koşullar bulabilirsiniz.

Çalışma hayatınızdaki sorumlulukları-
nız için en iyisini yapmak isteyeceğiniz 
bir gündesiniz. Çalışma arkadaşları-
nızla çelişkili durumlar yaşamanız ola-
sı. Bütün enerjinizi kendinize yöneltir-
seniz çevrenizde olup bitenleri fark et-
meniz güç olabilir. Ortaklaşa bir konu-
da ya da eşinizin maddi konuları ile il-
gili fedakarlıklar söz konusu olabilir.

Hayallerinizin peşinden gitmek iste-
yeceğiniz bir gündesiniz. Farklı fikirle-
rinizle hayallerinizi zenginleştirmeniz 
olası. Mistik konulara ilginiz artabi-
lir. Bugün aynı zamanda duygularınızı 
paylaşmak ve sevdiklerinizle bir ara-
da olmak için güzel fırsatlar da var. Ço-
cuklarla ilgili bir durum duygusal açı-
dan sizi hassas kılıyor olabilir. 

Çalışma ortamınızda yaptığınız işlerde 
önemli gelişmeler olması muhtemel. So-
rumluluklarınızda artış söz konusu ola-
cak. Projelerinizi geliştirebilir, büyütebi-
lirsiniz. İlişkilerinizde duygusal güven a-
rayışı içinde olmanız olası. Yakın çevre-
nizden alacağınız desteklerle kendinizi 
daha güçlü hissedersiniz. Duygularını-
zı daha iyi ve akıcı ifade edebilirsiniz.

İş ortamında dengeli ve objektif olma-
ya özen göstermeye çalışabilirsiniz. 
Ancak bugün fedakarlıklar ve hassa-
siyetler sizi oldukça yorabilir ve za-
manınızı alabilir. Kendiniz haricin-
de devamlı başkalarını düşünüp, on-
lar için emek harcamaya meyilli olma-
nız mümkün. Bu durum sizin için yıp-
ratıcı olabilir. 

Bugün kısa ziyaretler, görüşmeler a-
çısından akıcı olanaklar var. Düşün-
celerinizde de çok yaratıcı olabilirsi-
niz. Hayal gücünüzü kullanabilirsi-
niz. Ancak bazı haberler ya da konuş-
malar doğru olmayabilir ve teyit etme-
niz gerekebilir. Özellikle işle ilgili ya-
zışmalarınızda daha akılcı ve istikrar-
lı olmaya bakın. 

Kişisel hassasiyetiniz olan konularda 
yaratıcılığınızı kullanabilirsiniz. Arayış 
içinde olduğunuz konular gündeminize 
gelebilir. Hayatınızda ters giden konu-
lara karşı daha sezgisel davranmanız, 
içinde bulunduğunuz durumdan hız-
la çıkmanıza yardımcı olacak. Zihinsel 
yönden hareketli bir gündesiniz. Hisle-
rinize güvenmeniz şansınızı arttıracak.



Edinilen bilgiye göre, Gördes Karayağcı 
Mahallesi’nde Necati Köylüçe’ye ait tar-

laya yıldırım düşmesi sonucu yangın 
çıktı. Çevredekilerin ihbarı üze-

rine olay yerine itfaiye ve Or-
man İşletme Müdürlüğü’ne 

bağlı ekipler sevk e-
dildi. E-

kipler, tarlanın etrafındaki ormanlık a-
lana sıçrayan yangını 4 arazöz ve 2 
itfaiye aracıyla söndürdü. Yangın-
da yaklaşık 2 dönümlük buğ-
day tarlası ve 1 dönüm or-
manlık alan yandı. 
-AA-

Yanan ev 
kullanılamaz

hale geldi

566 kök Hint keneviri ele geçirildi

İstanbul - İzmir Otoyolu’nda 
sona az kaldı

Manisa’nın Salihli ilçesinde yan-
gın çıktı. Çıkan yangında tek 
katlı ev kullanılmaz hale geldi. 

Manisa’nın Salihli ilçesinde uyuşturucu operasyonu dü-
zenlendi. Operasyonda 566 kök Hint keneviri ele geçirildi.

Alınan bilgiye gö-
re, Salihli ilçesi Ka-
bazlı Mahallesi’nde A-
li Korkmaz’a ait tek 
katlı evde henüz be-
lirlenemeyen neden-
le yangın çıktı. Evden 
dumanlar yükseldiği-

ni gören çevredekiler, 
durumu itfaiye ve jan-
darmaya bildirdi. Yan-
gın, itfaiye ekiplerinin 
müdahalesiyle kısa 
sürede kontrol altına 
alınsa da ev kullanıla-
maz hale geldi. -AA-

Edinilen bilgiye gö-
re, Salihli İlçe Jandar-
ma Komutanlığı’na 
bağlı ekipler, Çay-
pınar Mahallesi Kö-
mürcü mevkisinde-
ki ormanlık alanda 
uyuşturucu yetiş-
tirildiği ihbarı üze-
rine çalışma başlat-
tı. Operasyonda, 566 

kök Hint keneviri ele 
geçirildi. Ekipler, Hint 

keneviri yetiştiriciliği 
yapan kişi veya kişile-

rin yakalanması için ça-
lışma başlattı. –AA-”

Ulaştırma Denizcilik 
ve Haberleşme Bakanlı-

ğı’ndan alınan bilgiye göre, İs-
tanbul ile İzmir arası karayolu u-

laşımını 9 saatten 3,5 saate indirmek ü-
zere 6 bin 421 personel ve bin 570 iş makine-

siyle yürütülen çalışmalar hummalı şekilde 
devam ediyor. İzmit Körfez Geçişi ve bağlan-
tı yolları dahil 384 kilometresi otoyol, 49 kilo-
metresi bağlantı yolu olmak üzere toplam 433 
kilometre uzunluğundaki projede son 16 vi-
yadük kaldı. Proje, Anadolu Otoyolu üzerinde-
ki Gebze Köprülü Kavşağı’ndan 2,5 kilometre 
sonra bir köprülü kavşakla (2x5 şeritli) başla-
yarak İzmir Çevre Yolu üzerindeki Otogar Kav-
şağı’nda son buluyor.

30 MILYAR 58 MILYON LIRA
HARCAMA YAPILDI

Projede özel şirket tarafından 6 milyar 23 
milyon dolarlık yatırım yapılırken Karayolla-
rı Genel Müdürlüğü de kamulaştırma çalışma-
larına 2 milyar 353 milyon lira harcama yap-
tı. Dev projeye bugüne kadar toplamda 30 mil-
yar 58 milyon lira yatırım yapıldı. Manisa Sa-
ruhanlı’dan İzmir Kemalpaşa’ya kadar olan 50 
kilometre ve Balıkesir bölgesinde iki kavşak 
arası 30 kilometrelik bölüm olmak üzere top-
lam 80 kilometreyle 16 viyadükte devam eden 
çalışmaların da tamamlanarak otoyolun 2019 
yılı sonunda hizmete girmesi hedefleniyor.

Bursa-Balıkesir-Kırkağaç, Manisa-İzmir a-
rasındaki kesimlerde de toprak işleri, büyük, 

küçük sanat yapıları ve üstyapı çalışmaları 
tüm hızıyla sürüyor. 

Gebze-Bursa ve Kemalpaşa ayırımı-İzmir a-
rasındaki toplam 98 kilometrelik otoyol ile 16 
kilometrelik bağlantı yolunun hizmete açıldı-
ğı projenin inşaatında ise yüzde 90 oranında fi-
ziksel gerçekleşme sağlandı. -AA-
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HAVA DURUMU NÖBETÇİ ECZANELER
DUYGU ECZANESİ

GÖZDEM ECZANESİ

BETÜL ECZANESİ
0236 250 52 50

Sakarya Mahallesi, Cumhuriyet Cd. No:72

0236 237 88 00
Çarşı Mahallesi, 1815. Sk (Gençlik Sk.) No:85

0236 211 00 09
Yeni Mahalle Mahallesi, A, Malta Yolu Cd. No:20

YIL: 14 SAYI: 4548 07.06.2018

EGEM   E TİCARET
MEDYA TANITIM SANAYİ VE

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ ADINA
İmtiyaz Sahibi
DENIZ GÜNER

Genel Yayın Yönetmeni
Aydın BESEN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Canan GÜNGÖR

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak
göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki

sorumluluğu yazarlarına aittir.

MANISA’NIN SESI
GAZETESI

Abonelik Ücretleri:
6 Aylık : 75 TL
1 Yıllık : 150 TL
Zayi İlan: 20 TL

Fiyatlara KDV dahildir.

Basım Yeri: 
MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM

YAYIN DAĞITIM İTH. İHR. SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ. 
Güzelyurt Mah. 5781 Sk. No:18/A MANİSA

TEL: 0 236 233 35 89

Dağıtım: 
MNS Dağıtım
Yarhasanlar Şubesi

0 236 250 50 40

Yönetim Merkezi
2. Anafartalar Mahallesi 1516 Sokak No: 16/1 Şehzadeler /MANİSA

www.manisaninsesi.com  .  manisaninsesigazetesi@hotmail.com  .  TEL: 0 236 234 23 40
Reklam ve abonelik için: 0 553 070 73 39Yayın Türü: Yerel - Süreli

Yetkili servise kızıp mağaza 
önünde yazıcısını parçaladı
Manisa’da bir kırtasiye işletmecisi, geçen yıl bir teknoloji mağazasından aldı-
ğı yazıcının garantisi devam etmesine rağmen ödediği fiyattan daha yüksek 
tamir masrafı çıkarılmasına sinirlenerek cihazı mağazanın önünde parçaladı.

Manisa’da bir vatandaş, ga-
ranti süresi içinde arızala-
nan yazıcıya verdiği paradan 

çok tamir masrafı istenince sinirle-
rine hakim olamayarak yazıcıyı sa-
tın aldığı mağazanın önünde parça-
ladı. Manisa’da 36 yaşındaki Yılmaz 
Kızıldağ isimli kırtasiye işletmeci-
si 11 Nisan 2017 tarihinde bir teknolo-
ji mağazasından KDV hariç 618 TL o-
lan KDV ile birlikte 733 TL’ye satın 
aldığı yazıcının arızalanması üzerine 
garanti kapsamında tamir edilme-
si için satın aldığı mağazaya götür-
dü. 15 gün boyunca mağazaya yazı-
cının durumunu sormak için sürekli 
gidip gelen Kızıldağ, mağaza tarafın-
dan ‘Ürününüz garanti kapsamı dı-
şında arızalanmış. Tamir masrafı 720 
TL’ denmesi üzerine sinirlerine ha-
kim olamayarak aldığı yazıcıyı ma-
ğazanın önünde parçaladı. 

“600 LIRALIK YAZICIYA 720 LIRA 
TAMIR PARASI ISTENDI”

Mağaza önünde paramparça ettiği 
yazıcıya tekme atarak sakinleşmeye 
çalışan Kızıldağ, “15 gündür gelip gi-
diyorum ‘ürünüm ne oldu’ diye ama 

herhangi bir sonuç alamadım. Ürü-
nüm garantili ve firma ürününün ar-
kasında durmuyor. 600 liralık yazı-
cıya arıza nedeninden dolayı benden 
720 lira para istendi. Ürünün kendi-
si 600 lira. Arıza nedeniyle de 720 lira 

para istendi. Bunları söylememe rağ-
men herhangi bir şey yapılmadı. 20 
günden beri ben öğrencilere fotokopi 
çıkarıp veremedim, ödevlerini de ya-
pamadım. 15 gündür gidip geliyorum. 
Burada mağdur oldum. Yine söyle-
dim. ‘Siz bilirsiniz’ dediler ben de ü-
rünümü kırdım” dedi.

Kızıldağ sinirle kırdığı yazıcının 
parçalarını toplarken çevredeki bir 
vatandaş da Kızıldağ’a destek vererek 
aynı sorunun kendi başına da geldiği-
ni de savundu. –Ersan ERDOĞAN-

2 dönümlük buğday tarlası ve
1 dönüm ormanlık alan kül oldu

Tarlaya yıldırım düştü

Manisa’nın Gördes ilçesinde yıldırım düşen tarlada yangın çıktı. Yangın-
da yaklaşık 2 dönümlük buğday tarlası ve 1 dönüm ormanlık alan yandı. Marmara ve Ege bölgelerini otoyol ağıyla bağla-

yacak Gebze - Orhangazi - İzmir Otoyolu’nda ça-
lışmalar, yaklaşık yüzde 90 oranında tamamlandı.
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Resim-afiş yarışmasında
Manisa Valiliği Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Bürosu’nun düzenlediği “İklimi De-
ğil, Kendini Değiştir” temalı resim- afiş yarışmasında ödüller sahiplerini buldu. 
Dereceye giren öğrencilere ödülleri Vali Güvençer ve protokol tarafından verildi.

Öğrenciler yıl boyu
yaptıklarını sergiledi

Manisa’nın Saruhanlı ilçesinde eğitim gören 
öğrenciler, yıl boyunca İngilizce dersinde gör-
dükleri ve yaptıkları materyalleri sergiledi.

Saruhanlı Cumhuriyet İlkokulu 
öğrencileri, öğretmen ve okul ida-
resinin desteğiyle sergi düzenledi. 
Düzenlenen sergide, derslerin daha 
anlaşılır ve eğlenceli hale getiril-
mesi amacıyla yapılan materyaller 
diğer öğrencilerin de görmesi için 
okulun koridorunda sergilendi.

Sergiyi organize eden İngilizce 
öğretmeni Mehtap Güneş, yaptığı 
açıklamada, öğrencilere dersi sev-
dirmek ve öğrencilerin dersi daha 
iyi anlamaları için görsel materyal-
lerle ders anlattıklarını söyledi.

“DERSI OYUNLA IŞLIYORUM”
Yıl boyunca hazırlanan mater-

yallerin düzenlenen sergiyle tüm 
öğrencilerin görmesini sağladıkla-
rını belirten Güneş, şöyle konuştu:

“Öğrenmeyi kalıcı ve zevkli ha-
le getirmek için dersi ‘oyun’ la işle-
meye gayret ediyorum. Bunun için 
de öğrencilerimin eğlenerek öğre-
nebilmesi adına her konuya ait ma-
teryal hazırlamaya çalışıyorum. Bu 

materyaller öğrencilerimin çok ho-
şuna gidiyor ve derse ilgilerini can-
lı tutuyor. Ara ara kendi yaptıkla-
rı şeyleri bana göstermeye başla-
dılar. Baktım ki çok hoşlarına gidi-
yor ‘o zaman ders konumuzla ala-
kalı materyaller hazırlayın, yılso-
nunda sergi açalım’ dedim. Çok he-
yecanlandılar. Hemen araştırmaya 
başladılar. Ailelerinin de desteğiyle 
hazırladıkları materyallerin hepsi 
birbirinden güzel. Sergi öğrendik-
leri konuları oyunla oynayıp eğle-
nerek öğrenecekleri materyaller-
den oluştu. Öğrencilerim birbirle-
riyle olan arkadaşlıklarını daha da 
pekiştirdi ve birlikte bir şeyler ba-
şarmanın mutluluğunu yaşadılar. 
Aldıkları sorumluluğu layıkıyla ye-
rine getirmenin gururu paha biçi-
lemez”

Serginin iki gün boyunca öğren-
cilere açık olduğunu aktaran Gü-
neş, serginin amacının öğrencilerin 
İngilizce dersine olan ilgisini arttır-
mak olduğunu kaydetti.-AA-

ödüller sahiplerini buldu

Avrupa Birliği ve Türkiye Cumhu-
riyeti tarafından finanse edilen 
‘Çevre ve İklim Değişikliği Projesi’ 

kapsamında Manisa Valiliği Avrupa Bir-
liği ve Dış İlişkiler Bürosu’nun düzenledi-
ği “İklimi Değil, Kendini Değiştir” temalı 
resim- afiş yarışmasında ödüller sahip-
lerini buldu.

Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Bürosu 
Koordinatörü Ural Sevener, daha 6 ay 
süresi bulunan 2’si Merkez İlçe Belediye-
si, 2’si Merkez İlçe Kaymakamlığı, 1’i Vali-
lik olmak üzere toplam 22 kamu kurum 
kuruluşunda karbon ayak izi hesaplama 
çalışmalarının yapılmakta olduğunu 
söyledi. Sevener, çalışma bittikten sonra 

bir rapor çıkarılacağını ve bu kurum-
ların çalışanlarına seminer verileceğini 
belirtti.

9 OKULDAN 105
ESER YARIŞTI

9 okuldan 105 eserin yarıştığı pro-
je faaliyetinde ilkokul kategorisinde 5 
eser, ortaokul kategorisinde de yine 5 
eser ödüle layık görüldü. Resim-afiş 
yarışmasının proje içinde direk kurgul-
anmış olmadığına değinen Sevener, proje 
kapsamında 10 okulda seminer ve bilg-
ilendirme çalışmaları yaptıklarını, çevre 
bilinci çalışmalarında çocukları daha 
etkin bir hale getirmek için yarışmanın 

düzenlendiğini belirtti.

ÖDÜLLERI PROTOKOL TAKDIM ETTI
Yarışmada dereceye giren öğrencilere 

Vali Güvençer ve protokol tarafından 
ödülleri verildi. Projeye katkı sağlayan 
Accel Grup, İşler Kitabevi ile Manisa 
Çölyak Organik Beslenme Derneği’ne 
teşekkür plaketleri Manisa Valisi Musta-
fa Hakan Güvençer tarafından takdim 
edildi. 

Tören sonrasında çocukların oynadığı 
geleneksel oyunlardan halat çekme, 
yumurta taşıma, çuval yarışı, bilye, sek-
sek ve tombik oyunu renkli görüntülere 
sahne oldu. -Canan GÜNGÖR-

Manisa’nın Salihli ilçesindeki Şehit 
Mustafa Serin Anadolu İmam Hatip 
Lisesi öğrencileri, Asri Mezarlıkta bu-
lunan şehit mezarlarını tek tek ziya-
ret edip, hem Kur’an-ı Kerim okuyor.

Salihli Şehit Musta-
fa Serin Anadolu İmam 
Hatip Lisesi öğrencileri, 
ilçede örnek bir proje-
ye imza attı. İmam Ha-
tipli öğrenciler ‘İmam 
Hatipli Gençler Şehit-
lerine Dua Ediyor’ pro-
jesi kapsamında, her 
hafta önce bir şehit a-
ilesini ardından da şe-
hidin kabrini ziyaret e-
dip, Kur’an-ı Kerim o-
kuyor. Öğrenciler ay-
rıca vatan, bayrak ve 
millet uğruna şehit ol-
muş vatan evlatları için 
dua ediyor. 

Okul Müdürü Rafet 
Eğerci, “Okulumuzun 
misyonu gereği milli ve 
dini değerlerine bağ-
lı, çalışkan, inancını ve 
ülkesinin menfaatle-
rini her şeyin üstünde 
tutan, gençler yetiştir-
mektir. Öğrencilerimiz 
felsefe öğretmenimiz 
Adnan Aras başkanlı-
ğında yürütülen ‘İmam 
Hatipli Gençler Şehitle-
rine Dua Ediyor’ proje-
si kapsamında, şehit a-
ilelerimizin gönülleri-
ni hoş etmek ve onlara 
minnettarlığımızı gös-
termek amacıyla ziya-

ret ediyor. Öğrencile-
rimiz ayrıca Asri Me-
zarlıkta bulunan şehit 
kabirlerini ziyaret e-
dip, Kur’an-ı Kerim o-
kuyup, daha sonra tüm 
şehitlerimiz için dua e-
diyor” dedi. –İHA-

Liseli öğrenciler şehitler için 
Kur-an okuyor

Rektör Prof. Dr. Çelebi
Akhisar TSO’yu ağırladı
Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, Ak-
hisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu yeni Başkanı Dr. Mehmet 
Ulusoy, Meclis Başkanı Feride Sakarya, Yönetim Kurulu üyeleri Meh-
met Kantarlı, Kaya Yılmaz ve Cengiz Özdemir’i makamında konuk etti.

Akhisar Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu yeni Başkanı Dr. Mehmet U-
lusoy, Meclis Başkanı Feride Sakarya, 
Yönetim Kurulu üyeleri Mehmet Kan-
tarlı, Kaya Yılmaz ve Cengiz Özdemir ile 
birlikte Manisa Celal Bayar Üniversite-
si Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi’yi zi-
yaret etti. 

Rektör Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, Akhi-
sar Ticaret ve Sanayi Odası yeni Yöne-
tim Kurulu Başkanı Dr. Mehmet Ulusoy 
ve beraberindeki heyeti MCBÜ’de ağırla-
maktan duyduğu memnuniyeti ifade ede-
rek, kendilerini tebrik etti ve yeni görevle-
rinde başarılar diledi. Canan GÜNGÖR-
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11 Haziran Pazartesi 
traf iğe açılacak

Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol Uygulama 
Projesi çok yakında hizmette

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından İzmir-Ankara ka-
rayolu üzerinde hayata geçirilen Turgutlu Katlı Kavşak ve Yol 
Uygulama Projesi’nin battı çıktı kısmı, kısa bir süre sonra tra-
fiğe açılıyor. Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin de, Tur-
gutlu Kaymakamı Uğur Turan ile birlikte çalışmaları yerinde 
inceledi. Şirin, kavşağın Turgutlu’ya hayırlı olmasını diledi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Tur-
gutlu’da çalışmalarını başlattığı 
Katlı Kavşak ve Yol Uygulama Pro-

jesinde önemli mesafe kaydetti. Titizlik-
le yürütülen çalışmaları Turgutlu Beledi-
ye Başkanı Turgay Şirin ve Kaymakam U-
ğur Turan birlikte inceledi. Turgutlu halkı-
na müjdeyi veren Başkan Şirin, “Bir aksilik 
çıkmaz ise 11 Haziran Pazartesi günü kav-
şağımızı alt kısmını trafiğe açıyoruz. Şuan-
da asfaltlama çalışmalarında sona gelin-
di. Artık son rötuşlar yapılıyor. Birkaç gü-
ne bu çalışmalar da tamamlanır. Firma yet-
kilisi arkadaşlar çalışmalarını planlananda 
da önde sürdürüyor. Bizim için önemli olan, 
yoğunlaşan trafiğin bir an önce rahatlama-
sı. Yan yolların da tamamlanmasıyla birlik-
te projenin tamamı Kurban Bayramı’na ka-

dar bitirilecek. Ankara hattının trafiğe a-
çılmasının akabinde yan yollarda çalışma-
lar başlayacak. Bu yan yollardaki çalışma-
larda ötürü Selvilitepe Mahallesi’ne güven-
lik açısından araç geçişini veremeyeceğiz. 
Ama vatandaşlarımızın güvenli bir şekilde 
karşıdan karşıya geçmesi için bir nokta a-
çıp geçişi sağlayacağız. Turgutlu’muza ha-
yırlı olsun” dedi. 

“ILÇEMIZ IÇIN MUTLUYUZ” 
Turgutlu Kaymakamı Uğur Turan ise “Son 

derece güzel bir çalışma yapılmış. Bu za-
mana kadar sağlıklı bir şekilde proje ilerledi 
bundan sonra da inşallah ilerleyerek bitiri-
lecek. Bayramdan önce trafiğe açılacak ol-
masının mutluluğunu yaşıyoruz” şeklinde 
konuştu. -Büyükşehir Basın Servisi-

Başkan Ergün 
orucunu şehit 

aileleri ve
gazilerle açtı

Salihli OSB’ye 11 milyon liralık yatırım

Manisa 1. Piyade Eğitim Tugay Komu-
tanlığı tarafından düzenlenen iftar 
programına katılan Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 
şehit yakınları ve gazilerle buluştu.

Salihli Organize Sanayi Bölgesi’nin (OSB) artan elektrik ihtiyacının karşılanması amacıyla OSB’ye İndirici Trafo Mer-
kezi kuracak olan Türkiye Elektrik İletim A.Ş.’ye (TEİAŞ) bedelsiz yer tahsisi yapılarak üst kullanım hakkı verildi. 

Manisa 1. Piyade Eği-
tim Tugay Komutanlığı 
tarafından şehit yakın-
ları ve gazilerin onuru-
na iftar programı dü-
zenledi. Programa Ma-
nisa Valisi Mustafa Ha-
kan Güvençer, Mani-
sa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Cengiz Er-
gün, 1’inci Piyade Eğitim 
Tugay Komutanı Al-
bay Güven Dere, Manisa 
Cumhuriyet Başsavcısı 
Ahmet Çiçekli, İl Emni-
yet Müdürü Fevzi Bilgiç, 
İl Jandarma Komutanı 
Tuğgeneral Erhan Can, 
Büyükşehir Belediyesi 

Basın Yayın ve Halkla İ-
lişkiler Dairesi Başka-
nı Harun Yıldız, protokol 
üyeleri, askeri erkân, 
şehit yakınları ve gazi-
ler katıldı. Okunan iftar 
duasının ardından hep 
birlikte oruçlar açıldı. 
Günün anlam ve öne-
mine ilişkin bir konuş-
ma yapan 1’inci Piyade 
Eğitim Tugay Komutanı 
Albay Güven Dere, va-
tan savunmasında can-
larını feda eden şehit-
leri rahmetle anarken, 
gazilere de uzun ömür-
ler temenni etti. -Bü-
yükşehir Basın Servisi-

Salihli Belediye Başkanlık makamında 
gerçekleşen görüşmede, Salihli Belediye 
Başkanı ve aynı zamanda Salihli OSB Yö-
netim Kurulu Başkanı Zeki Kayda ile TEİAŞ 
3. Bölge Müdürü Levent Köylü arasında ar-
sa tahsis sözleşmesi imzalandı. 

“TESIS, 2 YILLIK SÜRE IÇERISINDE
HIZMETE AÇILACAK”

Salihli OSB’ye 30 yıllık enerji ihtiyacını 
karşılayacak bir trafo merkezi kuracakla-
rını belirten TEİAŞ 3. Bölge Müdürü Köylü, 
“Salihli OSB’den bize gelen talep doğrul-
tusunda gerekli incelemelerimizi yapa-
rak bölgenin enerji ihtiyacını karşılaya-
cak olan 154/33 kv ve 2x50 mvA kapa-
sitesi bulunan trafo merkezini TEİAŞ o-
larak inşa edeceğiz. Bu tesis, 2 yıllık sü-
re içerisinde hizmete açılarak bölgede ya-
şanan enerji sıkıntılarının da önüne geçile-
cek” dedi. 

DAHA KALITELI ENERJI TEMINI
IÇIN YAPILACAK

Salihli OSB’nin gelişmesi noktasında tüm 
yatırım fırsatlarını çok iyi değerlendir-
diklerini ifade eden Başkan Zeki Kayda da 
yaptığı açıklamada, “OSB’de üretim yapan 
firmaların en büyük sorunu enerji. Sanayi-
cimize daha iyi hizmet, daha kaliteli ener-
ji temini için böylesi bir yatırımı hayata ge-
çirdik. TEİAŞ’a sağladığımız bedelsiz arsa 
karşılığında OSB’ye 11 milyon liralık yatı-
rımla trafo merkezi kurularak sanayicileri-
mizin hizmetine sunulacak” diye konuştu. 

İmza törenine, Belediye Başkanı ve ay-
nı zamanda Salihli OSB Yönetim Kuru-
lu Başkanı Zeki Kayda ve TEİAŞ 3.Bölge 
Müdürü Levent Köylü olmak üzere TEİAŞ 
3.Bölge Müdür Yardımcısı Gökçe Bilgi, TE-
İAŞ 3.Bölge Kamulaştırma Uzmanı Hakan 
Yamen ile Salihli OSB Müdürü Çağrı Duygu 
katıldı. –İHA-

ATATÜRK KAZANACAK
Atatürk sevgisi, dipten gelen bir dalga gibi, 

yükseliyor, büyüyerek varlığını hissettiriyor.  
Büyük bir oy farkıyla Fenerbahçe Başkan-

lığına seçilen Ali Koç’un en çok alkışlanan ve 
en çok paylaşılan cümlesi  “ Atatürk’ün hangi 
takımı tuttuğu önemli değil. Önemli olan hangi 
takımın onun yolundan gittiğidir.” şeklindeki 
veciz cümlesi olmuştur. 

Son yıllarda bakıyorum da, en çok alkışı 
Atatürk alıyor. Bir yerde konuşmacı Atatürk’ten 
söz ettiğinde, insanlar “Mustafa Kemalin Ask-
erleriyiz” sloganları atmaya başlıyor. İnsanların 
gözleri parlıyor.

Anıtkabir milli bayramlarda dolup taşıyor. 
Birçok kurum ve kuruluş ücretsiz olarak,  
Atatürk’ün Nutuk adlı eserini dağıtıyor. Gelincik 
tarlasına dönen meydanlarda, Atatürk posterleri 
dalgalanıyor. 

Sanki Türk milleti Atatürk’ü yeniden keşfed-
iyor. Kurtuluşu Atatürk’ün gösterdiği bilimin 
aydınlattığı çağdaş uygarlık yoluna yönelmede 
görüyor. 

İstanbul’da yeni yapılan hava limanına 
Atatürk adı verilsin diyenlerin sayısı çoğalıyor. 
Bende bunu gönülden isteyenlerden birisiyim. 
Karşı çıkanlar “Atatürk adı var” diyorlar. Evet, 
Atatürk Havalimanı var ama yeni havalimanı 
açılınca kapatılacak. Atatürk adı verilen başka 
Havalimanı yok. O zaman yeni havalimanının 
adı Atatürk Havalimanı olmalı mutlaka. Bunun 
yapılması milleti kaynaştırır, ulusal bütünlüğü 
güçlendirir. Bence hiç tartışılmadan, yeni havali-
manına “Atatürk Havalimanı” adı verilmelidir…

“Yurtta Barış, Dünyada Barış” diyen 
Atatürk’ü, yıkılmaya, parçalanmaya yüz tut-
muş, köhnemiş bir impartorluktan genç bir 
Cumhuriyet kuran Atatürk’ü her fırsatta özlemle 
anıyoruz, sadece anmıyor anlamaya çalışıyoruz.

Çağdaşı olan tüm liderler unutulmuşken, söyl-
edikleri yolumuzu aydınlatan Atatürk, milletinin 
yüreğimizde yaşıyor. 

Yıllardır, “Atam İzindeyiz” dedik durduk. 
“Atam İzindeyiz.” demek yerine, “Atam Yol-
undayız.” Demenin daha doğru olacağını 
düşünüyorum. İzinde olmanın sınırları belliyken, 
yolunda olmanın sınırları değişime ve gelişmeye 
açıktır. Atatürkçü olmak, izinde olmayı değil, 
gösterdiği yolda ilerleyerek çağdaş uygarlık 
düzeyine ulaşıp aşmayı gerektirir.

Atatürk’ün gösterdiği, bilimin aydınlattığı 
çağdaş uygarlık yolu bizi ortaçağ karanlığından 
kurtarıp aydınlığa çıkaracak tek yoldur. 
Atatürk’ü farklı yapan, lider yapan, önder 
yapan, büyük yapan, sevgisini yüreğimizde 
yaşatan, bize bilimin aydınlattığı çağdaş 
uygarlık yolunu göstermiş olmasıdır. Çağın 
lideri olmasıdır. Her başımız dara düştüğünde 
Atatürk’ün Söylevini yeniden okumalıyız. Bize 
gösterdiği bilimin aydınlattığı çağdaş uygarlık 
yolunun neresinde olduğumuz sorgulamalıyız.

Atatürkçü olmak, barıştan yana olmaktır. 
Atatürkçü olmak, birliği bütünlüğü savun-
mak, kurduğu çumhuriyete sahip çıkmak ve 
güçlendirmektir.  

Önümüzdeki seçimleri, göreceksiniz 
Atatürk’ün yolundan gidenler kazanacak. 
Cumhuriyet demokrasi ile taçlanarak ilelebet 
yaşayacak…

Büyükşehir iki engelli vatandaşın daha yüzünü güldürdü
Engelli vatandaşların hayatlarını bir nebze daha rahatlatmak için akülü tekerlekli sandalye yardımın-
da bulunan Manisa Büyükşehir Belediyesi, Ahmetli ilçesinde iki vatandaşın daha yüzünü güldürdü. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, akülü teker-
lekli sandalye yardımına devam ediyor. Mani-
sa Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Daire 
Başkanı Nursel Ustamehmetoğlu, Sosyal Hizmet-
ler ve Engelliler Şube Müdürü Asena Demir, Ahmetli 
Muhtarlık İşleri Müdürü Orçun Abalı ile birlikte, il-
çedeki iki engelli vatandaşın daha destekçisi oldu. 
Sosyal Hizmetler Daire Başkanı Nursel Ustameh-
metoğlu, Lütfü Tunç ve Hasan Seçgin’e akülü 
tekerlekli sandalyelerini armağan ederken her-
kesin birer engelli adayı olduğunu dile getirdi.

AILELERIN SEVINCI
Akülü tekerlekli sandalye ile hayatlarının da-

ha kolaylaşacağını belirten Lütfü Tunç’un kar-
deşi Mehmet Tunç, “Manisa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Cengiz Ergün’e çok teşekkür e-
derim, Allah razı olsun, çok mutlu olduk” dedi.

Bir diğer akülü tekerlekli sandalye yardı-
mı alan Hasan Seçgin’in babaannesi Semra 
Seçgin ise, “Bu Ramazan gününde bizleri çok 
mutlu ettiniz. Allah razı olsun” dedi.   
-Büyükşehir Basın Servisi-
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Kuralar çekildi, alanlar belirlendi

Başkan Tosun MASKİ yatırımlarını yerinde inceledi

Perşembe Pazarı sorunu çözüme kavuştu 

Manisa’da yaklaşık 8 haftadır kurulamayan Perşembe Pazarı’nın 
yeri belirlendi. Ardında da kuralar çekildi.  Manisa Pazarcılar Odası 
Başkanı Halim Şener, kura çekiminin esnaf için hayırlı olmasını dile-
yerek bu süreçte sabırlı davrandıkları için pazarcılara teşekkür etti

Manisa Büyükşehir Belediyesi, MASKİ Genel Müdürlüğü ve Kula Belediyesi işbirliğinde kilit parke, 
kanalizasyon, içme suyu, itfaiye müfrezesiyle değişimi yaşayan Kula ilçesine bağlı Başıbüyük Ma-
hallesi, dekoratif yol aydınlatmalarıyla yeni yüzüne kavuştu. Ramazan etkinlikleri kapsamında Ba-
şıbüyük Mahallesi’ni ziyaret eden Kula Belediye Başkanı Hüseyin Tosun çalışmaları yerinde inceledi.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Fa-
ruk Çelik, meclis üyeleri ve belediye 
personeli ile iftarda buluştu. Başkan 
Çelik, 4 yıldan bu yana başarıdan ba-
şarıya koşan belediye personeline ça-
lışmalarından dolayı teşekkür etti. 

Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi tarafından ilçeye yapıla-
cak olan Katı Atık Transfer İstasyonu ile Salih-
li’nin çöp sorununa neşter vurulacağını söyledi.

Manisa’da yer belirlenememe-
si nedeniyle 8 haftadır kurulamayan 
Perşembe Pazarı sorunu çözüme 
kavuştu. Avni Gemicioğlu Cadde-
si üzerinde ve ara sokaklarında ku-
rulacak Perşembe Pazarı için kura-
lar çekildi. Manisa Kültür Sitesi La-
le Salonu’nda noter huzurunda çe-
kilen kurayla 446 esnaf için 779 tez-
gahlık pazarın kurulacağı alanlar 
belirlendi.

“PERŞEMBE PAZARI 8 HAFTA
SONRA BUGÜN KURULACAK”

Kura çekimi öncesi konuşan Ma-
nisa Pazarcılar Odası Başkanı Halim 
Şener, yaklaşık 2,5 aydır Perşembe 

Pazarı’nın kurulamadığını ifade e-
derek, buna rağmen pazarcı esnafı-
nın seviyeli, saygılı, kanunlara, ya-
salara, seçilenlere saygı gösterdiği-
ni belirtti. Şener, kura çekiminin es-
naf için hayırlı olmasını dileyerek bu 
süreçte sabırlı davrandıkları için pa-
zarcılara teşekkür etti. Konuşmanın 
ardından ismi okunan pazarcı esnafı 
kürsüye sahneye gelerek pazarye-
rini belirledi. Pazaryerlerinin belir-
lenmesinin ardından pazarcılar Av-
ni Gemicioğlu Caddesi’ne giderek, 
yerini öğrendi. Kura çekimiyle bir-
likte Perşembe Pazarı 8 hafta sonra 
7 Haziran 2018’de kurulmuş olacak. 
-Songül KILIÇASLAN-

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, MASKİ ve Kula Beledi-
yesi, tarafından ortak olarak 
yürütülen altyapı ve üstyapı 
çalışmaları aralıksız devam 
ediyor. 6 Bin 650 metre ka-
nalizasyon, 5 Bin 265 metre 
içme suyu hattı, itfaiye müf-
rezesi ve yollara döşenen de-
koratif aydınlatmaları ile Ba-
şıbüyük Mahallesi baştan a-
şağı değişimi yaşadı. Rama-
zan etkinlikleri kapsamında 
Başıbüyük Mahallesi’ni ziya-
ret eden Kula Belediye Baş-
kanı Hüseyin Tosun çalışma-
ları yerinde inceledi. Başıbü-
yük Mahallesi meydanın-
da 600 kişilik iftar sofrası-
nın kurulduğu programa, Ku-
la Belediye Başkanı Hüseyin 
Tosun, Manisa Büyükşehir ve 
Kula Belediye Meclis Üyele-
ri, Ülkü Ocakları İlçe Başkanı 
Mikail Bulut, Başıbüyük Ma-

halle Muhtarı Cevdet Akkaş, 
partililer ve vatandaşlar ka-
tıldı.

“AMACIMIZ KIRSAL
KESIMLERDEKI

GÖÇÜ AZALTMAK”
Kula’nın en büyük mahal-

lelerinden bir tanesi olan Ba-
şıbüyük Mahallesi’nin büyük 
bir değişim ve dönüşüm yaşa-
dığını belirten Kula Belediye 
Başkanı Hüseyin Tosun, “Ba-
şıbüyük Mahallemiz yapılan 
çalışmalarla Kula’nın en gü-
zel mahallelerinden bir ta-
nesi oldu. Başıbüyük Mahal-
lesi’ne geldiğimde çabaları-
mızın boşuna olmadığını gö-
rüyorum. Kırsal kesimlerde-
ki vatandaşlarımızın yaşam-
larını kolaylaştırmak için eli-
mizden geleni yapıyoruz. A-
macımız kırsal kesimlerde-
ki göçü azaltmak. Gençleri-

mizin kendi mahallelerin-
de üretken birer birey olma-
larını sağlamak. Hemşerile-
rimiz doğduğu, yaşadığı yer-
de mutlu olsun. Hizmetleri-
miz Başıbüyük Mahallesi’ne 
hayırlı olsun. Allah ibadetle-
rimizi kabul etsin. Kula’mı-

za gelen çalışmalarda büyük 
destekleri olan Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı-
mız Cengiz Ergün’e, MASKİ 
Genel Müdürümüz Yaşar Çoş-
kun’a ve emeği geçen herke-
se teşekkür ediyorum” dedi. 
-Büyükşehir Basın Servisi-

Şehzadeler Belediye Başka-
nı Ömer Faruk Çelik, meclis ü-
yeleri ve belediye personelini, 
düzenlenen iftar programında 
ağırladı. İftar yemeğine, AK 
Parti, MHP ve CHP’li meclis ü-
yeleri, başkan yardımcıla-
rı, daire müdürleri ve belediye 
personeli katıldı. 5 yıldan beri 
Şehzadeler’de Ramazan-ı Şe-
rif’in de ruhuna uygun bir şe-
kilde dolu dolu Ramazan ge-
çirdiklerini belirten Şehza-
deler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, “5. Ramazan-ı 
Şerif’te 5. iftar sofrasında biz-
leri buluşturan Rabbimize 
hamd ediyorum. Yüz binlerce 
vatandaşımızla iftar sofrala-
rında bir araya geliyoruz. Her 
gün Cumhuriyet Meydanı’n-

da iftar soframız var. Her gün 
bir mahallemizde iftar sofra-
mızı taşıyoruz. Cumhuriyet 
Meydanı’nda her gün çocuk-
lara yönelik etkinlikler var. 
Hafta sonları da yetişkinle-
re yönelik konserler, söyleşi-
ler düzenliyoruz. Sosyal Yar-
dım İşleri Müdürlüğümüz, Ra-
mazan’da her zamankinden 
daha hassas bir şekilde çalışı-
yor. Kimseyi incitmeden, rek-
lam yapmadan yardımlarımı-
zı ulaştırıyoruz” dedi. 

“65 TANE MAHALLEYE
KESINTISIZ HIZMET

GÖTÜRÜYORUZ” 
Başkan Çelik, “Şehzade-

ler Belediyesi 30 Mart 2014’te 
ilk kurulduğunda, gidecek bir 

yerimiz dahi yoktu. Kurum 
kültürünü oluşturulması, bi-
naların oluşturulması, perso-
nelin bir araya toplanması, 65 
tane mahalleye kesintisiz hiz-
met götüren güler yüzlü, te-
miz ve çalışkan bir Şehzade-
ler Belediyesi’nin kurulma-
sı büyük bir başarıdır. Bu başa-
rıda hiç şüphesiz ki, meclis ü-
yelerimizin, yardımcılarımızın 
ve müdürlerimi-
zin büyük emek-
leri vardır. Yine bu 
başarı bugün bu 
salonda olan me-
sai arkadaşları-
mın başarısıdır. 
Şehzadeler Bele-
diyesi’nin çekir-
dek ailesi, siz de-
ğerli arkadaşları-

mız büyük bir özveri ile bugüne 
kadar çalıştınız. Çok şükür tüm 
meclis üyelerimizle, başkan 
yardımcılarımızla, tüm mesa-
i arkadaşlarımızla 4 yılı aşkın 
süredir hizmet ediyoruz. Ba-
şarıdan başarıya koşuyoruz. 
Her birinize ayrı ayrı teşek-
kür ediyorum. Allah hepiniz-
den razı olsun” diye konuştu. 
-Canan GÜNGÖR-

Başkan Kayda, Salihli’ye yapıla-
cak olan transfer istasyonuna ge-
len çöplerin biriktirilmeden hemen 
tırlar ile Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi’nin Uzunburun’da hayata 
geçirdiği Katı Atık Çöp Bertaraf Te-
sisi’ne nakledileceğini belirtti. Ca-
ferbey Mahallesi’nde yapılacağı id-
dia edilen Katı Atık Transfer İstas-
yonu olumsuz baktıklarını ifade e-
den Başkan Kayda “Salihli’de bizim 
çöp depolama alanı olarak kullan-
dığımız bir alan var. O bölgeden de 
rahatsız olmayan bir kişi yoktur. İl-
çedeki çöplerin toplanması bize, 
bertaraf edilmesi Büyükşehir’e ait-
tir. Hiçbir zaman da çöp sorunu Bü-
yükşehir’e ait diyerek de kenara 
çekilmedim” dedi. 

“ÖNÜMÜZDEKI YILIN SONUNDA 
ÇÖP ATACAĞIMIZ BIR

YER BULAMAYACAĞIZ” 
Başkan Kayda açıklamasına 

şöyle devam etti “2016 yılında bir 
çalışma yapmışlar ve Salihli’de bu 

yıl çöp naklini bitiriyorlar. Biz çö-
pü yine toplayacağız, Büyükşehir 
de depolanması için yer göstere-
cek. Haziran 2016 yılında Cafer-
bey Mahallemizin üst kısmında 
hazineye ait yer bulunmuş. 25 ta-
ne kurumdan görüş alınmış, Ta-
rım Bakanlığı onayı vermemiş. 
Burada bizim görüşümüz de net 
bir şekilde olumsuzdu. Ama şua-
na kadar bana gelen resmi bir şey 
yok. Sonuçta transfer istasyo-
nu Salihli’de bir yerde kurulacak. 
Transfer tesisi bizim de içinde 
bulunduğumuz Büyükşehir Mec-
lisi’nden geçecek. Yer seçimi ko-
nusunda Valiliğin yerini vermede 
ben yetkili değilim. Burada yan-
lış bir bilgilendirmeyi düzelteyim. 
Bu alana biz de olumsuz bakıyo-
ruz. Salihli’yi bu çöpten kurtara-
bilmemiz için biran önce Büyük-
şehir’e bu nakil istasyonunu yap-
tırmamız gerekiyor. Önümüzde-
ki yılın sonunda çöp atacağımız bir 
yer bulamayacağız” –İHA-

Salihli’nin çöp sorununa 
neşter vurulacak

Çelik, meclis üyeleri ve belediye 
personeli ile iftarda buluştu



“Nefes almak bile neredeyse

İYİ Parti Manisa Milletvekili Adayı Hasan Eryılmaz, Selendi ilçesinde 
gezdiği halk pazarında pazarcı esnafının sıkıntı ve taleplerini dinledi. 
Eryılmaz, vatandaşın alım gücünün düşük olması sebebiyle istedikle-
ri satışı yapamadıklarından yakınan pazarcı esnafına, darboğazdaki 
Türkiye ekonomisinin İYİ Parti iktidarıyla düzeleceğinin sözünü verdi.

İYİ Parti Manisa Millet-
vekili Adayı Hasan Eryıl-
maz, Selendi ilçesinde se-
çim çalışmalarını sürdür-
dü. Eryılmaz, İYİ Parti Se-
lendi İlçe Başkanı Tevfik 
Gülmez ve yönetim kuru-
lu üyeleriyle birlikte pa-
zarcı esnafını ziyaret et-
ti. Pazarcı esnafı Eryılmaz 
ve beraberindekilere, fi-
yatlarda değişiklik olma-
dığını ancak vatandaşın a-
lım gücünün düşük olma-
sı sebebi ile istedikleri sa-
tışı yapamadıklarını söy-
ledi. Eryılmaz, pazarcı es-
nafına İYİ Parti’nin ekono-
miye can verecek projele-
rini aktardı. 

“EKONOMİ 2001 YILINDAN 
DAHA KÖTÜ”

Darboğazdaki Türkiye e-
konomisini İYİ Parti iktidarı-
nın hayata geçireceği proje-
lerle kurtaracaklarının müj-
desini veren Eryılmaz, eko-
nominin 2001’deki krizden 
daha kötü bir durumda oldu-
ğunu savundu. Büyümenin 
gerekli şartının ‘düşük fa-
iz’ olduğunu kaydeden Eryıl-
maz, “Yıllık enflasyon tüke-
tici fiyatlarında yüzde 11,90, 
yurtiçi üretici fiyatlarında i-
se yüzde 17,28 oldu. 100 lira-
nın alım gücü, 35 liraya ka-
dar indi. Vatandaşın alım gü-
cü düştü. Asgari ücret, bin 
400 TL’den, 1603 TL’ye yük-
seltildi. Ücret, yine açlık sını-

rının altında kaldı. Dört kişi-
lik ailenin açlık sınırı bin 608 
lira, yoksulluk sınırı 5 bin 238 
TL oldu.  Bir kişinin aylık ge-
çim maliyeti, bin 989 TL’ye 
yükseldi. Mutfak enflasyonu 
aylık yüzde 2,60 ve on iki ay-
lık yüzde 12,29 oranında sey-
retti.  Nefes almak bile nere-
deyse paralı hale geldi” diye 
konuştu.

“EVDEKİ HESAP ÇARŞIYA 
UYMUYOR”

Ekonomik sıkıntının va-
tandaşı tedirgin ettiğini i-
fade eden Eryılmaz, “Temel 
tüketim ürünlerindeki ar-
tış, vatandaşı alışveriş ya-
parken daha temkinli dav-
ranmak zorunda bırakıyor. 

3 poşetlik alışveriş yapan 
halkın cebinden en az 100 
lira para çıkıyor. Piyasada-
ki daralmayı önlemek için 
ise hükümet bütün çareyi 
ithalatta arıyor. Yerli üreti-
ci, her geçen gün azalırken; 
ithal ürünler de daha fazla 
reyonlara giriyor. İthalatın 
artmasına rağmen, ürün-
lerin fiyatının düşmemesi 
hükümeti sınıfta bırakmış-
tır. Bu yüzden Türkiye’nin 
tek çaresi şuan İYİ Parti’dir. 
İYİ Parti şuan Türkiye’nin 
tek çıkış yolu. Yolsuzlukla-
rın ve yoksulluğun çözümü 
için reçete İYİ Parti’de. Bu 
yüzden halkımız Sayın Ak-
şener’e ve vizyonuna güve-
niyor” –Ersan ERDOĞAN-
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Yunusemre Belediyesi Haziran Ayı Meclis Toplantısı yapıldı

Salihli Belediye Meclisi’nde
16 gündem maddesi

karara bağlandı

Gürle Mahallesi turizme kazandırılacak

AK Parti Manisa Milletvekili Selçuk Özdağ, bu dönem a-
day gösterilmemesiyle ilgili, “Genel merkezimiz böy-
le uygun gördü. Bu doğru bir karar mıdır; değildir. Çünkü 
çalışkanlıksa çalışkanlık, liyakat ise liyakat ehliyetim 
var. Buna rağmen saygı duyuyorum. Genel merkezin ve 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın kararı böyledir” dedi.

Yunusemre Belediyesi Haziran Ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanvekili Veli 
Doğdu başkanlığında gerçekleştirildi. Meclis, Gürle Mahallesi’nin tarihi ve doğal 
güzelliklerinin yeniden canlandırılması için yapılan çalışmalara destek verdi. 

Salihli Belediyesi Haziran Ayı Meclis Toplantısı, Be-
lediye Başkanı Zeki Kayda başkanlığında gerçekleş-
tirildi. Belediye Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen 
toplantıda 16 madde görüşülerek karara bağlandı.

Yunusemre Belediyesi Haziran Ayı 
Meclis Toplantısı, Belediye Meclis Sa-
lonu’nda gerçekleştirildi. Meclis Baş-
kanvekili Veli Doğdu başkanlığında 
yapılan toplantıda 15 madde görüşül-
dü. Toplantıda Yunusemre Belediye-
si’nin Manisa’nın en eski yerleşim yer-
lerinden olan Gürle Mahallesi’nin tarihi 
ve doğal güzelliklerinin yeniden ortaya 
çıkarılması için yapılan çalışmalar da 
gündeme geldi. Mecliste, Gürle’nin ta-
rihi ve doğal dokusunun yeniden can-
landırılıp turizme kazandırılması için 
yapılan çalışmalar hakkında bilgi ve-
rilirken; çalışmayla ilgili İmar ve Kültür 
Sosyal İşler Komisyonu’nun çalışma-

larını devam ettirmesi kararlaştırıldı. 
Yunusemre Belediyesi’nin Temmuz A-
yı Meclis Toplantısı 4 Temmuz Salı gü-
nü yapılacak. 

BAŞKAN ÇERÇİ, MECLİSİN
RAMAZAN’INI KUTLADI

Toplantının sonrasında belediye 
meclis üyeleri, Yunuspark’ta düzen-
lenen iftar yemeğinde ağırlandı. Be-
lediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi’nin 
eşi Dr. Melek Çerçi ile birlikte ev sa-
hipliğini yaptığı yemekte, meclis ü-
yelerinin Ramazan Ayı’nı kutlayan 
Başkan Çerçi, konuklarıyla yakından 
ilgilendi. -Songül KILIÇASLAN-

Salihli Belediye Meclis Salonu’n-
da Haziran Ayı Meclis Toplantı-
sı yapıldı. Yoklama ve geçmiş mec-
lis kararlarının dağıtılması ile baş-
layan toplantının açılış konuşma-
sını yapan Belediye Başkanı Zeki 
Kayda, “Şimdiden Ramazan Bayra-
mı’nız kutlu olsun. Aldığımız karar-
lar şimdiden Salihli’mize hayırlı ol-
sun” dedi. Öte yandan Milliyetçi Ha-
reket Partisi(MHP) meclis üyeliği 
görevinden istifa eden Yalım Şen-
kaya’nın yerine yedek üye İrfan De-
mir getirildi. Demir, kendisini mec-
lise tanıttı. 

GÜNDEM MADDELERİ
GÖRÜŞÜLDÜ

Toplantıda Salihli Belediyesi’nin 
2017 yılı kesin hesabı görüşüldü. M-
HP ve AK Parti’nin kabul, CHP’nin 
çekimser oyu kullandığı kesin he-

sap, oy çokluğu ile kabul edildi. Du-
rasıllı ve Taytan mahallelerinde Be-
lediye Hizmet Binası altında bulu-
nan 1’er adet işyerinin kira karşı-
lığında Salihli PTT Müdürlüğü’ne 
tahsis edilmesi isteği, ilçe sınırla-
rında bulunan yerleşim bölgelerinin 
gruplara ayrılması talebi, SANKO E-
nerji San. ve Tic. A.Ş.’nin talebi ve 
Durasıllı Mahallesi’nde arsa nitelik-
li taşınmazın içkili yer bölgesinden 
çıkarılması talebi oy birliği ile ka-
bul edildi. Ayrıca Caferbey Mahal-
lesi’nde yer alan 3 adet taşınmazın 
Adliye Sarayı ve eklentileri yapıl-
mak üzere Adalet Bakanlığı’na sü-
resiz tahsis edilmesi talebi ve Göke-
yüp Mahallesi içme suyu sondajının 
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
Genel Müdürlüğü’ne devir işleminin 
yapılması talebi de oy birliği ile ka-
bul edildi. –İHA-

Cumhurbaşkanlığı ve 27. 
Dönem Milletvekili Ge-
nel Seçimleri’nde par-

tisinin bu dönemki listesin-
de yer bulamayan AK Par-
ti Manisa Milletvekili Selçuk 
Özdağ, Manisa merkez ve il-
çelerinde görev yapan yerel 
ve ulusal basın mensupla-
rıyla iftar yemeğinde bir ara-
ya geldi. Manisa Öğretmene-
vi’nde gerçekleştirilen iftar 
yemeği sonrası bir konuşma 
yapan Özdağ, siyaset yap-
maya devam edeceğini vur-
guladı. Özdağ, “Bizim mutla-
ka devletimizi liyakat ve eh-
liyetle buluşturmamız gere-

kiyor. Ne kadar çok liyakat 
ve ehliyetle buluşturursak 
o devlet o kadar güçlü olur. 
Bir devlette liyakat ve ehli-
yet esasına dayalı olarak gö-
revler takdim edilirse o dev-
let içerisinde huzur artar. Bir 
devlette ne kadar çok kişi ‘bu 
devlet benim’ diyorsa o dev-
let o kadar güçlüdür. Ama bir 
devlette ne kadar çok kişi ‘bu 
devlet benim değil’ diyorsa o 
devlet zayıflar” dedi.

“SİYASET YAPMAYA DEVAM 
EDECEĞİM”

Özdağ, bu dönem aday gös-
terilmemesiyle ilgili olarak 

şöyle konuştu: “Genel merke-
zimiz böyle uygun gördü. Bu 
doğru bir karar mıdır; doğru 
bir karar değildir. Çünkü ne-
den; çalışkanlıksa çalışkan-
lık, liyakat ise liyakat ehli-
yetim var. Eğer ofis ise be-
nim ofisim var. Genel siyaset 
yapmak, kürsülere çıkmak, 
komisyonlarda konuşmak, 
100’ün üzerinde ulusal kana-
la çıkıp konuşabilmek... Kaç 
milletvekili ulusal kanalla-
ra davet edilir? Ben onların i-
çerisindeyim. Çok az millet-
vekilinin arasındayım. Bu-
na rağmen saygı duyuyorum. 
Genel merkezin ve Sayın Re-

cep Tayyip Erdoğan’ın kara-
rı böyledir. Siyasette bugü-
nü konuşmak yerine yarın-
lara bakmak gerekir. Benim 
yaşım 59. Siyaset yapmaya 
devam edeceğim. İnandık-
larımı, tecrübelerimi yine ak-
tarmak istiyorum. Milletime 
hizmet etmek istiyorum. Bu-
nu siyaset sahnesinde yap-
maya devam edeceğim. Yapa-
mazsam akademisyen olarak 
devam edeceğim. Manisalı-
lara çok teşekkür ediyorum. 
Manisalılar her seçimde beni 
bağrına bastı. Ben de bu şehre 
hep borcumu ödemeye çalış-
tım” –Ersan ERDOĞAN-

paralı hale geldi”

gösterilmemesini
Özdağ, listede

eleştirdi
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Asfalt ve yol bakım çalışmaları 
tüm hızıyla devam ediyor 

Manisa merkezdeki yolların kalitesini yükseltmek amacıyla yo-
ğun bir asfalt seferberliği başlatan Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, çalışmalarına Mehmetçik Caddesi’nde devam etti. Bu cad-
dedeki asfaltlama çalışmalarının bitirilmesiyle birlikte ilçe 
merkezindeki asfaltın birinci etabının tamamlanacağı belirtildi.

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi’nin şehir mer-
kezinde gerçekleştirdi-

ği asfalt ve yol bakım çalışmala-
rı tüm hızıyla devam ediyor. Bu 
kapsamda, Mehmetçik Cadde-
si’ndeki yenileme ve asfalt ça-
lışmaları sürüyor. Devlet Hasta-
nesi’nin üst yolu olarak bilinen 
caddede bordür ve yol çizgileri 
de yenileniyor. 

“YAKLAŞIK 6 KILOMETRE
ASFALT YAPMIŞ OLDUK”

Çalışmaları yerinde incele-
yen Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Yol Yapım ve Onarım Daire-
si Başkanı Fevzi Demir, “Bozu-
lan karolar ve kaldırım ile ilgi-
li de gerekli yenilemeleri yapı-
yoruz. Şehrimize kazandıraca-
ğımız elektrikli otobüslerin da-
ha sorunsuz ve modern bir hiz-
met verebilmesi için kavşak-
larımızda da yenileme ve dü-
zeltme yapıyoruz. Büyükşe-

hir Belediye Başkanımız Sayın 
Cengiz Ergün’ün talimatlarıyla 
bayram öncesi ilk etap tamam-
lanmış oldu. Yaklaşık 6 kilomet-
re asfalt yapmış olduk şuana ka-
dar. Vatandaşlarımızı mağdur 

etmeden ilk etap çalışmaları-
mızı tamamlamış olduk. Bay-
ramdan sonra da ikinci etaba 
başlayacağız. Şimdiden vatan-
daşlarımıza hayırlı olsun” de-
di. -Büyükşehir Basın Servisi-

Kürkçü Mahallesi’ni 
sevindiren çalışma

İl genelindeki mezarlıklarda 
temizlik çalışmaları sürüyor

Ova yollarında
kışın izleri siliniyor

Sünnetçiler Mahallesi’ne MASKİ desteği

Selendi’de bulunan mezarlıklarda da ot biçme, ağaç budama ve 
temizleme çalışması gerçekleştiren Manisa Büyükşehir Belediye-
si mezarlıkları daha temiz ve bakımlı bir görünüme kavuşturuyor.

MASKİ Genel Müdürlüğü, 154 Mahalle Projesi kapsamında Akhisar’ın Sünnetçiler Mahallesi’nde 15 kilometrelik alt-
yapı işini tamamladı. Ekipler, ardından 28 bin metrekarelik kilit parke taş döşeme çalışmasında da sona yaklaştı.

İl genelindeki kilit parke ta-
şı döşeme çalışmalarını aralık-
sız sürdüren Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi, Selendi ilçesinin 
Kürkçü Mahallesi’nde kilit par-
ke taşı döşeme çalışması yapı-
yor. Vatandaşların yazın tozdan, 
kışın çamurdan kurtulması i-
çin yapılan çalışmalar hızlı bir 
şekilde devam ediyor. Selen-
di’nin Kürkçü Mahallesi’nin kö-
tü yollarını modern ve konfor-
lu hale getirmek için başlatılan 

çalışmalardan mahalle halkı 
da büyük memnuniyet duydu. 
-Büyükşehir Basın Servisi-

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Ramazan Bayramı’nın 
yaklaşmasıyla birlikte çalış-
malarını hızlandırdı. Gerçek-
leştirilen çalışmalar kapsa-
mında Selendi ilçesinde bulu-
nan mahalle mezarlıklarında  

da ot biçme, ağaç budama, te-
mizleme çalışması gerçekleş-
tiriliyor. Mezarlıklarda yapılan 
çalışmaların vatandaşlar ta-
rafından takdirle karşılandığı-
nı belirten Mezarlıklar Dairesi 
Başkanı Serpil Çakır, “Bayrama 

kısa bir süre kaldı. Bu sürede i-
limizde bulunan mezarlıklar-
da temizlik ve onarım çalışma-
larımızı tamamlamayı amaçlı-
yoruz. Yaptığımız bu çalışma-
larımız ile arife günü ve bayram 
gününde ebediyete intikal eden 
yakınlarını ziyarete gelen va-
tandaşlarımız daha temiz ve ra-
hat ortamda ibadetlerini yapabi-
lecekler” ifadelerinde bulundu. 
-Büyükşehir Basın Servisi-

Turgutlu Belediyesi çiftçile-
rin mağduriyetini gidermek a-
dına ova yollarında kış mevsi-
minin izlerini silmeye devam e-
diyor. Fen İşleri Müdürlüğü e-
kiplerince devam eden temiz-
lik, bakım, dolgu ve tesviye ça-
lışmalarında kırsal mahallerde 
yaklaşık 100 kilometrelik ova 
yolunda bakım yapıldı. Çalış-

maların tüm hızıyla devam et-
tiğini belirten Turgutlu Beledi-
ye Başkanı Turgay Şirin, “Tur-
gutlu Belediyesi olarak her yıl 
düzenli olarak ova yollarımız-
da bakım çalışması gerçekleş-
tiriyoruz. Bu yıl da çalışmaları-
mız tüm hızıyla devam ediyor. 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri-
mizce sürdürülen çalışmaları-

mız şimdiye kadar Musalar Ye-
niköy, Sinirli, Yakuplar, Temrek, 
İzzettin, Urganlı, Avşar, Der-
bent, Akçapınar, Çepnidere, Ça-
talköprü, Irlamaz, Osmancık, 
Sivrice, Hacıisalar, Yunusde-
re, Ören, Kabaçınar, Kuşlar, Ka-
raköy mahallerimizin ova yo-
lunda temizlik, bakım, dolgu ve 
tesviye çalışması gerçekleştir-
dik. Hali hazırda çalışmaları-
mız devam ediyor. Ova yollarını 
düzenli hale getirecek bu çalış-
malarımız diğer kırsal mahalle-
rimizde de sürecek. Çalışmala-
rımızın hayırlı olmasını temen-
ni ediyorum” dedi. –İHA-

Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, 154 Mahal-
le Projesi kapsamında mahallelerin 
alt ve üstyapılarını sağlıklı hale getiri-
yor. Yatırım ve İnşaat Dairesi Başkan-
lığı bünyesinde yürütülen proje kap-
samında Akhisar’ın Sünnetçiler Ma-
hallesi’ne 10 kilometre kanalizasyon, 
5 kilometre de içme suyu hattı döşen-
di. Altyapı çalışmalarının ardından 
üstyapı çalışmasına da başlayan e-

kipler, 28 bin metrekarelik kilit parke 
taş döşeme çalışmasında sona yak-
laştı. -Büyükşehir Basın Servisi-

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Selendi ilçesinin Kürkçü 
Mahallesi’nde kilit parke taşı döşeme çalışması yapıyor. 

Turgutlu Belediyesi tarafından 100 kilometrelik ova yolunda yaz bakımı gerçekleştirildi. 
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ORKÖY projeleri köyden göçü engelledi
Hayvancılık yapmaya başladılar
Orman köylüsünü kalkındırmak amacıyla yürütülen Orman ve Köy İlişkileri (ORKÖY) Genel Müdürlüğü pro-
jeleri kapsamında süt koyunları ve süt sığırları desteği alan Manisa’daki orman köylülerinin bazıları şehir 
merkezine göç etmekten vazgeçti. Bazıları da göç ettikten sonra köyüne geri dönerek hayvancılığa başladı. 

Orman köylüsünü kalkındırmak ama-
cıyla yürütülen ORKÖY projeleri kapsa-
mında, İzmir Orman Bölge Müdürlüğü’ne 
bağlı Akhisar Orman İşletme Müdürlüğü, 
Manisa’daki orman köylülerine süt ko-
yunları ve süt sığırları desteğinde bulun-
du. Özellikle tütüncülüğün hakim oldu-
ğu Gölmarmara ilçesine bağlı Taşkuyu-
cak ve Çamköy’deki köylülerin bazıları 
şehir merkezine göç etmekten vazgeçti, 
bazıları da göç ettikten sonra köyüne geri 
dönerek hayvancılığa başladı. Köylülerin 
yeni hayali, hayvanlarını çoğaltarak üre-
time geçmek. 

“HAYALLERIMIZ GERÇEK OLDU” 
İki buçuk yıldır evli olan Halil Esen, OR-

KÖY ile özellikle gençlerin göçten vaz-
geçtiğini ve üretim yapmaya başladıkla-
rını söyledi. Esen, “Biz de genelde tarla i-
şiyle uğraşıyorduk. Şimdi süt sığırcılığı-
na başladık. Gençlerin göç etmemesi i-
çin bu tip desteklerin verilmesi çok iyi ol-
du” dedi. 

İbrahim Akyüz de göçten vazgeçen 
köylülerin arasında yer alıyor. Tütün-
cülüğü bırakıp Manisa’nın Salihli ilçesi-
ne göç etmeye karar veren üç çocuk sa-
hibi Akyüz, gelen destekle köyünde ka-
larak süt koyunculuğuna başladı. Akyüz, 
“Şehre taşınacaktık ama ORKÖY deste-
ği ile 30 koyun 1 koç aldık ve köyümüzde 

kalmaya, hayvancılıkla uğraşmaya karar 
verdik. Desteği alınca çok sevindik. Şeh-
re göç edince zorlanacağımızı biliyorduk. 
Bu iş olunca çok sevindik. Hayallerimiz 
gerçek oldu” şeklinde konuştu. 

“ARTIK GÖÇ ETMEK
ZORUNDA DEĞILIM” 

Çamköy’de yaşayan Dilek Kartal ise 
para kazanmak için Manisa’nın Selendi 
ilçesine giderek bir tekstil firmasında i-
şe başladı. Kardeşi Hasan Kartal da, gü-
nü birlik işlerde çalışmaya başladı. Di-
lek Kartal, ORKÖY kapsamında 30 koyun 
ve 1 koç desteği gelince kardeşi ile köyü-
ne dönerek hayvancılığa başladı. Kartal, 
“Hayalimiz bu işi geliştirmek ve üretime 
geçmek. Başkasının işinde çalışmak zor. 
Haftalık 250 lira kazanıyordum. Burada 
kendi işini yapmak daha kolay. Artık göç 
etmek zorunda değilim. Kendi işimi yap-
tığım için mutluyum” diye konuştu. 

“GELIR, TÜTÜNE GÖRE DAHA IYI” 
Tütüncülükle uğraşan Ufuk Kırbaş, 

ORKÖY kapsamında aldığı 2 süt sığırıy-
la hayvancılığa başladı. Annesi Yazgü-
lü Kırbaş ile yaşayan Ufuk Kırbaş, “OR-
KÖY kredisi çıkınca hayvancılığa başla-
dık. Orman ve Su İşleri Bakanlığı’na böy-
le bir proje başlattıkları için teşekkür edi-
yoruz. Hayalim hayvanları çoğaltıp üreti-

me geçmek” dedi. 
Tütün işini henüz tam olarak bırakma-

sa da hayvancılığa adım attığını belirten 
Yıldıray Bayındır, “2 tane daha önceden 
hayvanım vardı. 2 tanesini kendi gücüm-
le aldım. 2 hayvanı da ORKÖY’den gelen 
destekle aldık. Şimdi hayvancılık yapı-
yoruz. Gelirimiz tütüne göre daha iyi. Ay-
lık alır gibi süt parası alıyoruz. İnek başı-
na 25 litre süt geliyor. Bunun 6 litresini i-
neğimiz Yıldız’ın buzağısına veriyoruz, 19 
litresini ise sütçüye veriyoruz. Hayvancı-
lık; tütün, buğday ve arpa işinden daha i-
yi. Hayalimiz hayvanları çoğaltmak. Ço-
cuklarımı da hayvancılığa yönlendiriyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

TALEP ÇOK 
Proje hakkında bilgi veren Orman Mü-

hendisi Remzi Çelebi, şunları kaydetti: 
“Orman ve Su İşleri Bakanlığı olarak 

orman köylülerine ORKÖY kapsamın-
da çeşitli krediler veriliyor. Yöremizde de 
gelir seviyesi düşük köylülerimizin ta-
lepleri çok oluyor. Her yıl kırsalda yaşa-
yan köylüleri destekleyip hem ülke hay-
vancılığını geliştirmek, hem de köylüle-
rin ekonomik durumunu iyileştirmek a-
maçlanıyor. Bu şekilde köyden kente göç 
de azalıyor. Göçten vazgeçen köylüleri-
miz, şehirdeki gelirlerinden daha fazla 
gelire sahip oluyor” –İHA-

Memurlar ‘3600 Ek
Gösterge’ talep ediyor
Büro Memur-Sen Alaşehir İlçe Temsilcisi Ö-
mer Şeker, tüm kamu çalışanlarına 3600 ek 
gösterge talebinde bulunduklarını bildirdi.

Yazılı açıklama yapan Büro Me-
mur-Sen Alaşehir İlçe Temsilcisi Ö-
mer Şeker Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 24 Mayıs tarihin-
de Ak Parti Seçim beyannamesinde 
vurguladığı Ek Gösterge açıklama-
sıyla ilgili konuştu. Şeker, Büro Me-
mur-Sen olarak polis, öğretmen, 
hemşire ve din görevlilerine verile-
cek ek gösterge hakkının tüm ka-
mu çalışanlarını kapsaması gerek-
tiğini belirtti.

‘Her fırsatta eşit işe eşit ücret’ il-
kesini dile getirdiklerini ifade eden 
Şeker, şunları kaydetti:

“Bu anlamda kamu görevlilerinin 
ek göstergelerinin artırılmasına i-
lişkin vaadin en geniş kapsam-
da tüm kamu görevlilerini kapsa-
yarak, mağduriyetleri giderilecek 
şekilde gerekli çalışmanın yapıl-
ması ve hayata geçirilmesi konu-

sunda biz Büro Memur-Sen ola-
rak üzerimize düşen görevi yap-
maktayız. Ülke genelinde tüm ü-
yelerimizin ve hatta üye olmayan 
tüm kamu personellerinin de des-
teği ile yapmış olduğumuz ‘3600 
Ek Gösterge’ yanlışlığının düzel-
tilmesi amacıyla düzenlemiş ol-
duğumuz İmza kampanyamıza 
yüzde 90 civarında katılım sağ-
lanmıştır. Tüm şube başkanlık-
larımızda toplanacak olan bu di-
lekçeler Büro Memur-Sen Genel 
Merkezi tarafından Sayın Cum-
hurbaşkanı’na toplu olarak ile-
tilecek ve ‘3600 Ek Göstergenin’ 
tüm kamu personelini kapsama-
sı yönünde talepte bulunulacaktır. 
Cumhurbaşkanımız ve hükümeti-
mizin de aynı hassasiyeti göstere-
rek bu kapsamı genişleteceğinden 
hiç şüphemiz yoktur” –İHA-



10 7 HAZİRAN 2018 PERŞEMBE SPOR

Akhisarspor’un Okan Buruk’la 
yapacağı görüşme ertelendi
Spor Toto Süper Lig’de Akhisarspor’un sözleşmesi biten teknik direktör Okan Buruk’la yapaca-
ğı görüşme ertelendi. Tarafların önümüzdeki günlerde son kez masaya oturması bekleniyor. 

Akhisarspor’un sözleş-
mesi biten teknik direk-
tör Okan Buruk’la yapma-
sı planlanan görüşme önü-
müzdeki günlerde ger-
çekle- şecek. Yö-
neti-
min 
Bu-
ruk’a yıl-
lık ücretine 
kulüp prensipleri 
gereği yüzde 10 zam 
yapmayı önerdiği 
öğrenildi. Akigo’yu tarihinde 
ilk kez Ziraat Türkiye Kupası 

şampiyonluğuna taşıyan 44 
yaşındaki teknik adamın i-
se ücretine 2 kat zam istedi-
ği iddia edilmişti.

Yeni sezonda tarihinde 
ilk kez UE- FA Av-

rupa Li-
gi’nde 

boy gös-
terip lig ön-

cesi şampiyon 
Galatasaray’la Sü-

per Kupa finali oyna-
yacak Akhisar, 1 Tem-

muz’da topbaşı yapacak. 
-Spor Servisi-

BITSIN...
Ülke genelinde popüler bir spor haline gelen futbo-

lumuz ne yazık ki bir takım rezalet ve olumsuzluklarla 
taraftarın sempatisini kaybederken, elbette ki bu olumsuz-
luklardan Manisaspor da nasibini aldı. Biz Manisaspor’u-
muzun başarılarını beklerken olumsuzlar liginde adeta 
liderlik için gece gündüz demeden mücadele eden lokal 
ve kıraathane profesörleri sayesinde liderliği ele geçirdik.

Gelelim Olağan Seçimli Kongreye...
Başkan adaylarının çok olması az da olsa bu renklere 

gönül verenleri umutlandırırken ne yazık ki kongreye 
sadece başkan Gökay Budak ve her dönem aday olan 
Yunus Emre Şahin katıldı. Anlayamadığım birşey var. İki 
başkanın da 15’er kişiden oluşan yönetim kurulu listeleri 
varken kongrede sadece 20 üyenin katılması da çok ama 
çok üzücü. Üstüne üstlük üye listelerinin de olmaması 
düşündürücü. 

Kongreye katılmayan üyelere söz söyleme hakkımız 
olabilir de olmayabilir de. Mazeretleri olabilir. Ama 
başkan adayı olup da kongreye gelmeyen adaylara da 
ne söylenir, ne yazılır bilmiyorum. İki başkan adayına 
buradan birşeyler yazmak istiyorum. Bakın başkanlar, 
birlik beraberlik şarkılarıyla üyeleri uyutmaya çalışırken 
kongreye beraber çalışacak olduğunuz arkadaşlarınızı 
getiremiyorsanız biz size nasıl inanacağız...

Başkan Budak’ın genç futbolcularla ilgili demecini 
okuyunca hayretler içerisinde kaldım. Genç futbolcularla 
devamlı görüşüyoruz. Kongre sonrası bizimle beraber 
olmak istiyorlar. Başka bir yönetim oluşursa ayrılabilecek-
lerini söyleyen Budak’ın bu demeci hiç de hoş değil. Ben 
futbolcu kardeşlerimin böyle bir söylemde bulunduklarına 
inanmak istemiyorum. Çünkü böyle bir tercihleri olma-
malıdır, olamaz da. Demek ki kulüp bu hallere gelmiş.  

Rezillikler çok. Duyduklarımı yazmıyorum. Mani-
saspor’un marka değerine sahip çıkmak için kentimizin di-
namiklerinin sessiz kalmasını da hayretle izliyorum. Hani 
bir şarkı vardır ya; “Bitsin artık bu çile...Sen ne söylersen 
söyle” diye, ben de kim ne söylerse söylesin Manisaspor 
böyle gitmez diye düşünüyorum. Acı da olsa gerçek bu. 
Kent olarak adeta bitsin artık bu çile mi diyoruz acaba? 
Manisaspor’u bu hale getirenlere yazıklar olsun demekten, 
yazmaktan yoruldum. En iyisi onları vicdanlarıyla başbaşa 
bırakmak. Tabii vicdanları varsa...

Saygılarımla...

444 3 105
info@akredite.com.tr / www.akredite.com.tr
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Global Gap

Galatasaray, Muğdat 
Çelik’le 3 yıllık an-
laşma sağladı. Ge-

lecek sezon 3 kulvarda 
mücadele edecek Gala-
tasaray, Akhisarspor’la 
sözleşmesi sona eren 
Muğdat Çelik’le 3 yıllık el 
sıkıştı.

TÜRK LIRASI
ÜZERINDEN

ANLAŞMAYA VARILDI
Yeni sezon öncesin-

de transfer görüşmele-
rine başlayan Galatasa-
ray, ilk transferini bitir-
di.  Akhisar Belediyespor 
ile sözleşmesi sona eren 
Muğdat Çelik ile el sıkı-

şıldı. Sarı-Kırmızılıların 
tecrübeli oyuncu ile 3 yıl-
lık sözleşme imzalaması 
bekleniyor. Galatasaray, 
Muğdat Çelik ile Türk Li-
rası üzerinden anlaşma-
ya vardı.

GEÇEN SEZON 4 GOL
4 ASIST YAPTI

Muğdat Çelik, geçen se-
zon Akhisar Belediyespor 
formasıyla 4 gol - 4 asist-
lik performans göster-
mişti. -Spor Servisi-

Muğdat Çelik 
Galatasaray

ile anlaştı
Akhisarspor’la 

sözleşmesi sona 
eren Muğdat Çelik, 

Galatasaray ile 3 
yıllığına el sıkıştı.



2018-2019 futbol sezonunda TFF 2. Lig’de mücadele verecek olan Manisa Büyükşehir Belediyespor, transfer sezonunu Şanlı-
urfaspor’un golcü futbolcusu Artun Akçakın’ı renklerine bağlayarak açtı. Halil Onultmak Spor Tesisleri’nde yeni kulübü Mani-
sa Büyükşehir Belediyespor’la 2 yıllık sözleşme imzalayan golcü futbolcu, “Manisa Büyükşehir Belediyespor’un TFF 2. Lig’de 
başarılı olabilmesi için elimden geleni yapacağım. Vizyonu oldukça geniş olan bir kulübe geldiğim için çok mutluyum” dedi. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor, TFF 2. Lig e-
kiplerinden Şanlıur-

faspor’un golcü futbolcusu Ar-
tun Akçakın’ı renklerine bağladı.  
Halil Onultmak Spor Tesisleri’n-
de gerçekleştirilen imza töre-

ninde golcü futbolcuyla iki yıllık 
anlaşma sağlandı. Halil Onult-
mak Spor Tesisleri’nde düzenle-
nen imza töreninde Kulüp Baş-
kanı Mevlüt Aktan da yer aldı. 
Geçtiğimiz sezon TFF 2.Lig Be-
yaz Grup’ta sezonu 4’üncü sırada 

tamamlayan ve play-off maç-
larında mücadele veren Şanlı-
urfaspor forması altında toplam 
9 gole imza atan Artun Akça-
kın kariyerinde ise Gençlerbirli-
ği, Hacettepe, Fethiyespor, Ada-
na Demirspor, Alanyaspor, Üm-
raniyespor ve son olarak Şanlı-
urfaspor’da  formalarını giydi. 

 “VIZYONU ÇOK GENIŞ
OLAN BIR KULÜBE GELDIM” 
Halil Onultmak Spor Tesisle-

ri’nde düzenlenen imza töre-
ninde yeni kulübü Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor’la 2 yıllık 
sözleşme imzalayan golcü fut-
bolcu imzayı attıktan sonra yap-
tığı açıklamada, “Vizyonu çok 
geniş bir kulübe geldim. Yeni se-
zonda Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor’un formasını giyece-
ğim için çok mutluyum. İnşal-
lah kulübümle birlikteliğim u-
zun yıllar sürer ve burada başa-
rılı bir grafik yakalayıp hedefle-

rimize ulaşırız. Her iki taraf için-
de hayırlı olsun. Geçtiğimiz se-
zon yaşanılan TFF 3. Lig şampi-
yonluğunun ardından inşallah 
yeni sezonda da TFF 2. Lig şam-
piyonluğunu yaşarız ve Spor To-
to 1. Lig’e yükseliriz” diye ko-
nuştu. 

 “ÖNEMLI BIR OYUNCUYU
KADROMUZA KATTIK”

Halil Onultmak Spor Tesisle-
ri’nde düzenlenen imza törenin-
de konuşan Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor Kulübü Başka-
nı Mevlüt Aktan ise, “Geçtiğimiz 
sezon TFF 3. Lig’de rekorlar kı-
rarak şampiyon olduk ve TFF 2. 
Lig’e yükselmeyi başardık. Şan-
lıurfspor’dan renklerimize bağ-
ladığımız Artun Akçakın’ın ye-
ni sezonda takıma önemli kat-
kı sağlayacağına inanıyorum. Ö-
nemli bir oyuncuyu kadromuza 
kazandırdık. Artun kardeşimi-
ze güveniyoruz ve bu sene ken-

disinden çok şey bekliyoruz. Ben 
kendisine başarılar diliyorum. 
Kulübümüze hayırlı olmasını te-
menni ediyorum” diye konuş-

tu. Konuşmaların ardından Artun 
Akçakın kendisini iki yıllığına ye-
şil-beyazlı kulübe bağlayan söz-
leşmeyi imzaladı. -Spor Servisi-

Manisa Büyükşehir Belediyespor’da 

transfer sezonu açıldı
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Manisa Büyükşehir Belediyespor’un 
milli sporcuları uluslararası yarışma-
larda ülkeyi, Manisa’yı ve kulübü ba-
şarıyla temsil etmeye devam ediyor. 
Son olarak Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor’un milli judocuları Niyazi Gök-
çen ve Abidin Karabulut elde ettikleri 
başarılarla gurur oldu. Bosna Hersek’in 
Bihaç şehrinde düzenlenen Ümitler 
Balkan Şampiyonası’nda 66 kilogram-
da Balkan Şampiyonu olan Niyazi Gök-
çen ve 73 kilogramda Balkan üçüncüsü 
olan Abidin Karabulut’u Halil Onultmak 
Spor Tesisleri’nde bulunan kulüp bina-
sında ağırlayan kulüp başkanı Mevlüt 

Aktan, sporcularının ulusal ve ulusla-
rarası müsabakalarda elde ettikleri ba-
şarılarla gurur duyduklarını söyledi. 

 “ALLAH, ÇOK DAHA GÜZEL
BAŞARILAR NASIP ETSIN” 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor 
Kulübü olarak spora ve sporcuya bü-
yük destek verdiklerini söyleyen Ku-
lüp Başkanı Mevlüt Aktan, “ Bosna Her-
sek’te düzenlenen Ümitler Judo Balkan 
Şampiyonası’nda finale yükselen ve  fi-
nal maçında Romen rakibi Cosmin Bu-
cataru’yu yenerek altın madalya kaza-
narak Balkan Şampiyonu olan sporcu-

muz Niyazi Gökçen ile aynı şampiyona-
da bronz madalya kazanarak Balkan ü-
çüncüsü olan Abidin Karabulut’u yürek-
ten kutluyorum. Sporcularımız kariyer-
lerine bir başarı daha ekleyerek ülkemizi, 
Manisa’mızı ve kulübümüzü en iyi şekil-
de temsil ettiler. Sporcularımızı ve ant-
renörlerimizi tebrik ediyor, başarılarının 
devamını diliyorum” diye konuştu. 

“ INŞALLAH ÇOK DAHA GÜZE
 BAŞARILARA IMZA ATACAĞIZ” 

Bosna Hersek’in Bihaç şehrinde dü-
zenlenen Ümitler Judo Balkan Şampi-
yonası’nda altın madalya kazanan Ni-

yazi Gökçen ve bronz madalya kazanan 
Abidin Karubulut Kulüp Başkanı Mev-
lüt Aktan’a gerçekleştirdikleri ziyaret-
te, “ Bosna Hersek’ten yapılan Ümit-
ler Judo Balkan Şampiyonası’nda ülke-
mizin, Manisa’mızın ve kulübümüz Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor’un adı-
nı başarıyla duyurduğumuz ve İstiklal 
marşımızı okuttuğumuz için çok mut-
luyuz. Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Cengiz Ergün, kulüp başkanımız Mevlüt 
Aktan ve yönetim kurulumuzun bizlere 
inanılmaz desteği var. En iyi şartlarda 
müsabakalara hazırlanıyoruz. İnşallah 
bundan sonra çok daha güzel başarılar 

yaşayacağız. Bizlere büyük destek ve-
ren Manisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Cengiz Ergün, kulüp başkanı-
mız Mevlüt Aktan ve yönetim kurulu-
muza bizlere verdikleri destek nede-
niyle bir kez daha teşekkür ediyoruz” i-
fadelerini kullandı. 

ŞAMPIYONLARLA HATIR
 FOTOĞRAFI 

Halil Onultmak Spor Tesisleri’nde ya-
pılan ziyaret sonrasında ise son olarak 
Kulüp Başkanı Mevlüt Aktan, sporcular 
ve antrenör İsmail Canıtez ile birlikte 
hatıra fotoğrafı çektirdi.-Spor Servisi-

BAŞKAN AKTAN BALKAN
ŞAMPİYONLARINI AĞIRLADI
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Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Başkanı Mevlüt Aktan, Bosna Hersek’in Bihaç şehrinde düzenlenen Ümitler Judo Balkan Şampiyonası’nda 66 kilogram-
da altın madalya kazanarak Balkan Şampiyonu olan Niyazi Gökçen ve 73 kilogramda bronz madalya kazanan Abidin Karabulut’u Halil Onultmak Spor Tesisleri’n-
de bulunan kulüp binasında ağırladı. Ziyarette antrenör İsmail Canıtez de yer aldı. Başkan Mevlüt Aktan ziyarette, “ Pırıl pırıl gençlerimizin yaşadıkları başarılar 
bizleri çok mutlu ediyor. İnşallah çok daha güzel başarılara imza atarlar. Sporcularımızı ve antrenörlerimizi bir kez daha yürekten kutluyoruz” ifadelerini kullandı. 


